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Geacht college,

Uit  berichtgeving van de Barneveldse Krant  van woensdag 19 augustus jl.  begrijpen wij dat er een 
massale vissterfte heeft plaatsgevonden in de singels rondom De Burgt. De oorzaak lijkt volgens 
waterschap te liggen in een zuurstof tekort dat waarschijnlijk weer veroorzaakt is door een 
overstromende  riolering tijdens het recente noodweer.

Extra zuurstof toevoeging  in de singels van De Burgt werd tot voor kort gerealiseerd middels twee 
grote fonteinen, in de singel,  aan de Burg. Labreelaan bij de rotonde. Deze fonteinen zijn destijds 
aangelegd om voor een beter zuurstof huishouding in de anders te langzaam stromende singel te 
realiseren. Navraag in de buurt leert ons echter dat ze deze fonteinen al lange tijd niet meer hebben 
zien sproeien.

Als CDA stellen wij daarom op basis van artikel 42 de volgende vragen:

-Het waterschap geeft aan dat de vissterfte  mogelijk veroorzaakt wordt door overstort van het riool. 
Is het zuurstoftekort het resultaat van de overstort van vuil water of van hemelwater? 

-Is het bij u bekend dat de fonteinen destijds verplicht geplaatst werden om tot een betere zuurstof 
toevoeging in de singel te komen?

- Is er een reden om deze fonteinen niet meer te laten te spuiten?

- Had de vissterfte voorkomen kunnen worden als het gemelde zuurstoftekort aangevuld had 
geworden door deze fonteinen te laten spuiten?
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